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                                                   Zápis 
 

                  z 8. zasedání Zastupitelstva města Zubří,   
                             konaného dne 23.11.2023 

 

1. Zahájení, schválení programu 

Ustavující zasedání ZM Zubří se konalo od 14.00 hod. v depozitáři v Zubří, na ulici Hlavní 824, 

Zubří. Zahájil ho a řídil Aleš Měrka, starosta města.  

Starosta: Konstatuji, dle prezenční listiny, že z celkového počtu 21 členů zastupitelstva se do této 
chvíle dostavilo členů 20, pan Janků přijde později. Zasedání je tedy usnášeníschopné. 
 
Návrh programu:                

1. Zahájení, schválení programu 
2. Jmenování zapisovatele a určení ověřovatelů zápisu 
3. Volba návrhové komise 
4. Dotazy k činnosti RM 

 

5. Zrušení jednacího řádu ZM ze dne 20.10.2022  
6. Návrh programové podpory na léta 2024-26 
7. Návrh nových OZV, vyplývajících z novely zákona o místních  
    poplatcích 

8. Představení návrhu rozpočtu 2024 
                                                                                   

9. Diskuze 
10. Závěr 
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Usnesení: 

ZM 8/01 ZM schvaluje program 8. zasedání ZM podle předloženého návrhu. 

Hlasování o usnesení: pro 20, proti 0, zdrželi se 0. 

 

2. Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

Zapisovatelkou zasedání starosta jmenoval paní Ing. Michaelu Wrobelovou. Ověřovateli budou  
pan Ing. Zdeněk Masařík a paní Mgr. Jana Mikulenková. 
 

3. Volba návrhové komise 
Do návrhové komise byli navrženi pan Mgr. Jiří Krupa, pan David Plucnar a pan Mgr. Tomáš 
Randýsek. Předseda bude pan Plucnar. 
 

Usnesení: 

ZM 8/02 ZM schvaluje návrhovou komisi ve složení: 
 Předseda: David Plucnar 
 Členové:   Mgr. Jiří Krupa 
                                        Mgr. Tomáš Randýsek 
 
Hlasování o usnesení: pro 17, proti 0, zdrželi se 3. 
 

4. Dotazy k činnosti RM 

Pan Randus: RM 27/336 sponzorský dar Purina, jaké jsou k tomu informace, vytipována lokalita? 
Starosta: vyřizovala to paní místostarostka, v participativním rozpočtu byl tento nápad, dostali 
jsme nabídku od firmy Purina, lokalita vyhrála pod Gregorovou vilou.  
Pan Randus: RM 27/337 Aplikace Usnesení cz., rád bych poděkoval za prezentaci programu. 
Věřím, že to bude přínosem.  
Pan Plucnar: já chci poděkovat za dárce krve, že se uskutečnilo setkání a za prezentaci 
Usnesení cz. 
Pan Plucnar: RM 22/284 schválení dodatku ke smlouvě Lávka u Tesca – byl zde hlášen výskyt 
živočichů, o které živočichy se jednalo? 
Starosta: jednalo se o nějakou rybu, ale přesný název nevím.  
Pan Plucnar RM 22/286 odměna pro jednatele MA, proč nikde není důvodová zpráva? 
Starosta: tyto důvodové zprávy týkajícího platu zveřejňovat nebudeme. 
Pan Plucnar RM 23/288 mobiliář, o co jde? 
Starosta: jsou to věci do klubu, stoly, židle a další věci. 
Pan Plucnar: RM 23/290 schválení smlouvy – likvidace olejů, proč nebyl tento bod vyloučen 
z part. rozpočtu? 
Starosta: hned od začátku jsme to nevěděli, proto už jsme to v part. rozpočtu nechali. 
Pan Plucnar: RM 25/312 most, došlo k posunu termínu a pak znovu. Proč město Zubří nevyužilo 
možnosti smluvní pokuty, k dnešnímu dni by to dělalo cca 530 tisíc korun. 
Starosta: z naší strany se čeká na dopojení lávky, 80 % je tedy hotovo. Posunutí termínu jsme 
konzultovali, neměli jsme důvod jim nevyhovět. A smluvní pokutu jsme nevyužili. Protože bychom 
ji vymáhali ze Zlínského kraje. 
Pan Plucnar: RM 25/315 koncert Evy Urbanové, je o to zájem? 
Paní Přečková: je prodaných cca 40 % vstupenek. 
Pan Plucnar: Den města Zubří, interpret - Xindl X, kdo to hradí? 
Starosta: platí to město. 
Pan Plucnar na radě č.26 jste probírali příspěvek Jednotě, už máme vyjádření od firmy Jednota? 
Starosta: Jednota souhlasí.  
Pan Masařík RM 22/283 - VŘ zimní údržba, jaký má nový ceník dopad na město? 
Starosta: je tam i GPS, to chceme vyzkoušet. Je tam navýšení cca kolem 10 %. Roční údržba 
nás stojí cca 1.500.000 Kč. Záleží, jaká je zima. 
Pan Masařík: RM 22/286 odměna pro jednatele MA, jaký to má dopad pro město Zubří? 
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Starosta: ztráta MA je 2.860.000 Kč, navýšení odměny půjde z rozpočtu MA. 
ÚKOL: Bude zaslán seznam zaměstnanců MA a jejich odměňování.  
 
Pan Masařík: RM 23/288 mobiliář do klubu rád bych, aby to šlo všem zastupitelům, až víme, o co 
tam jde.  
ÚKOL: bude zaslán všem zastupitelům seznam položek, které se pořizují v rámci „mobiliáře“ do 
klubu Zubří. 
 
Pan Masařík: byl bych rád, kdybyste dali do pořádku smlouvy a zveřejnili je na E-ZAKu. 
ÚKOL: Zveřejnění na E-ZAK smlouvy, které tam patří. 
 
Pan Masařík: RM 27/338 odměny ředitelům příspěvkových organizací, na základě čeho jste se 
rozhodovali? 
Starosta: předcházela schůzka, vyžádal jsem si soupis prací od všech ředitelů, co dělají nad 
rámec svých prací. 
 
●●● 14:24 Přišel pan Janků 
 
Pan Janků: mobiliář, jaký je rozdíl mezi VŘ na mobiliář a VŘ cesta kanalizace Nádražní? Proč se 
tedy někdy dělá VŘ a někdy ne? 
Starosta: to jsou dvě naprosto rozdílné věci. 
 
5. Zrušení jednacího řádu ZM ze dne 20.10.2022  
Tajemník: na ustavujícím zasedání ZM dne 20.10.2022 byl schválen Jednací řád Zastupitelstva 

města Zubří. Do té doby platil JŘ ZM města Zubří, schválený dne 29.08.2019 a účinný ode dne 

01.09.2019. 

Na minulém, 7. zasedání ZM dne 05.09.2023, byl schválen nový JŘ s účinností od 06.09.2023, 

který zrušil JŘ účinný od 01.09.2019, takže nastala situace, že platily JŘ dva (z 20.10.2022 a 

z 05.09.2023). 

 

V mezidobí nedošlo k zasedání ZM, tudíž nemohly nastat komplikace procesního charakteru 
při rozhodování zastupitelstva, navíc z logiky věci vyplývá, že zastupitelstvo vyjádřilo 
dostatečně vážně a určitě svoji vůli řídit se poslední variantou jednacího řádu.  

 
Každopádně je potřeba zrušit jednací řád ze dne 20.10.2022, aby existovala důvěra v jediný 
platný vnitřní předpis. 
 
Diskuse:  

Pan Masařík: víme v jakém stavu se Jednací řád nachází. Několikrát jsme ho upravili, ten se 

schválil. Ale nebyl vytištěn, podepsán, zveřejněn, založen, nebylo zkontrolováno splnění usnesení, 

a zastupitelé také neupozornili na chybné ustanovení nového jednacího řádu.  Ta chyba je nás 

všech, ale konečně jsme se někam posunuli a dáme to do pořádku. 

 

Usnesení: 

ZM 8/03 ZM ruší Jednací řád Zastupitelstva města Zubří ze dne 20.10.2022. 

 

Hlasování o usnesení: pro 18, proti 0, zdrželi se 3. 

 
6. Návrh programové podpory na léta 2024-26 
Pan Palacký: Dle § 10a zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, 
ve znění pozdějších předpisů, jsou rozlišovány 3 druhy dotací: 
 
- „programová“ dotace 
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- „individuální“ dotace a 
- „zákonná“ dotace 
 
Programová dotace se řídí § 10c citovaného zákona. V příloze předkládáme návrh 
Programové podpora z rozpočtu města Zubří pro rok 2024-2026 (dále jen PP). 
 
Oproti minulým letům je předložen návrh PP na 3 roky, tj. do konce tohoto volebního období. 
Výše dotace z PP v souladu s rozpočtem se bude řídit dle navrženého procenta z definované 
základny, což je objem rozpočtovaných sdílených daní. 
Doplňuji jen, že v rozpočtu je na dotace vyčleněna částka o 1,2 mil vyšší na individuální 
dotace, přičemž se počítá se žádostí Handball club Zubří, z. s. pro A družstvo.  
 

Diskuse: 

Pan Janků: spolky přeci vědí, s jakou částkou mají pracovat. Kolik je to peněz z rozpočtu? 

Starosta: bude to 3,5 % z rozpočtu. 

Pan Palacký: při současné inflaci bych předpokládal spíše vyšší. 

Pan Plucnar: ano, pokud se nebude dařit vybírat daně, tak bude i podpora nižší. 

Pan Janků: my tady budeme schvalovat něco, o čem nevíme? Programová podpora se má 

zvednou o 30-40 %, to je příliš.  

Starosta: vždyť to řešíme každý rok. Tak jsme to připravili, aby spolky věděly, s čím můžou počítat. 

Zde se bavíme o pravidlu, které bude platit 3 roky. 

Pan Plucnar: letos byla programová podpora 4.300.000 Kč, provedli jste průzkum, kolik spolky 

opravdu potřebují na svoji činnost? 

Pan Randus: pokud jsem to dobře spočítal, tak se jedná o cca 6 milionů? O kolik nám vzrostly 

příjmy? 

Pan Palacký: letos tyto příjmy budou činit 108 milionů Kč. Tedy cca 3 %. 

Pan Randus: zeptám se tedy, kde ubereme? Já bych byl v tomto opatrný. 

Pan Janků: já si nemyslím, že se má zrušit programová podpora. My jen sport podporujeme 

opravdu hodně, např. nájem haly se nezvedal 10 let. My sypeme peníze do každé budovy, kde je 

sport. Ale uvědomuje si tady někdo, že je potřeba platit úvěrový rámec? 

Pan Malina: navrhuji ukončit debatu  

 

Hlasování o návrhu pana Maliny ukončit debatu dle jednacího řádu: pro 14  

 

Pan Masařík: jedná se o protiprávní jednání, zpochybňuji to, každý zastupitel i občan se může 

vyjádřit. 

 

Starosta: se zeptal přítomných občanů, zda se chtějí zapojit do diskuze k tomuto bodu. 

 

Usnesení: 

ZM 8/04 ZM schvaluje Programovou podporu z rozpočtu města Zubří pro léta 2024 - 2026, 
dle důvodové zprávy. 

Hlasování o usnesení: pro 15, proti 2, zdrželi se 3. Nehlasoval 1. 

 
7. Návrh nových OZV, vyplývajících z novely zákona o místních poplatcích 

Pan Palacký: Na základě novely zákona č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích, ve znění pozdějších 

předpisů, je nutno přijmout nové OZV o místních poplatcích, které nebudou v rozporu s tímto právním 

předpisem od 01.01.2024. 
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Jsou předloženy návrhy 4 nových OZV, ve kterých, po konzultaci a schválení dozorem MVni ČR, se 

z hlediska sazeb, termínů, úlev a osvobození oproti stávajícím OZV nic nemění. 

Pro úplnost uvádíme odkaz na sbírku PP ÚZC, kde tyto stávající OZV (o místních poplatcích) 

naleznete: 

https://sbirkapp.gov.cz/vyhledavani 

Diskuse:  
Pan Masařík: ten odkaz, to je soupis všech vyhlášek? 
Pan Palacký: všechny to nejsou, doplňujeme dle potřeby. Máme měsíc na to, to doplnit. Víme o 
tom. 
Pan Masařík: na našem webu jich je cca 17.  
Starosta: vyhlášky kontroloval kontrolní výbor. 
Pan Masařík: vyhláška o ubytování mi vzhledem k výnosu, administrativně a počtu poplatníků 
přijde zbytečná. 
 
ÚKOL: Aktualizovat přehled vyhlášek, ať je to v pořádku a jsou na webu všechny. 
 

Usnesení: 

ZM 8/05 ZM vydává dle § 14 zákona č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích, ve znění 

pozdějších předpisů, a dle § 10 písm. d) a § 84 odst. 2 písm. h) zákona č.128/2000 

Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, Obecně závaznou vyhlášku o místním 

poplatku za obecní systém odpadového hospodářství, s účinností od 1. ledna 2024. 

Hlasování o usnesení: pro 18, proti 1, zdrželi se 2. 

 

Usnesení:  

ZM 8/06 ZM vydává dle § 14 zákona č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích, ve znění 

pozdějších předpisů, a dle § 10 písm. d) a § 84 odst. 2 písm. h) zákona č.128/2000 

Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, Obecně závaznou vyhlášku o místním 

poplatku za užívání veřejného prostranství, s účinností od 1. ledna 2024, po úpravě. 

Hlasování o usnesení: pro 21, proti 0, zdrželi se 0. 

 

Usnesení: 

ZM 8/07 ZM vydává dle § 14 zákona č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích, ve znění 

pozdějších předpisů, a dle § 10 písm. d) a § 84 odst. 2 písm. h) zákona č.128/2000 

Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, Obecně závaznou vyhlášku o místním 

poplatku ze psů, s účinností od 1. ledna 2024. 

Hlasování o usnesení: pro 21, proti 0, zdrželi se 0. 

 

Usnesení: 

ZM 8/08 ZM vydává dle § 14 zákona č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích, ve znění 

pozdějších předpisů, a dle § 10 písm. d) a § 84 odst. 2 písm. h) zákona č.128/2000 

Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, Obecně závaznou vyhlášku o místním 

poplatku z pobytu, s účinností od 1. ledna 2024. 

Hlasování o usnesení: pro 14, proti 2, zdrželi se 5. 

 

https://sbirkapp.gov.cz/vyhledavani
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8. Představení návrhu rozpočtu 2024 
Pan Palacký: dle harmonogramu prací na rozpočtu města Zubří na rok 2024 bude schůze rady 

města dne 29.11.2023 schvalovat poslední verzi návrhu rozpočtu k vyvěšení na úřední desku: 

Poslední verze rozpočtu byla představena na pracovní schůzce zastupitelů dne 15.11.2023 v tomto 

znění: 

a) Příjmová část ……….         151.762.000 Kč 

b) Výdajová část….……          143.893.000 Kč 

Konkrétněji: 

Třída 1 - Daňové příjmy              124.190.000 Kč 

Třída 2 - Nedaňové příjmy                 16.072.000 Kč 

Třída 3 - Kapitálové příjmy                     310.000 Kč 

Třída 4 - Přijaté transfery     11.190.000 Kč 

Třída 5 - Běžné výdaje    109.803.000 Kč 

Třída 6 - Kapitálové výdaje                          34.090.000 Kč 

Z čehož vyplývá financování                          -7.869.000 Kč 

které, jako přebytek, bude použito na splátku úvěru u ČS, a.s. ve výši 6.000.000 Kč, naopak se 

počítá s čerpáním 2.000.000 Kč z úvěrového rámce u ČSOB, a.s.  

Do doprovodného usnesení se pak navrhuje výhrada ZM ve znění např.: 

ZM si vyhrazuje u nových investic, které budou financovány z rozpočtu roku 2024 a přesáhnou dle 

předpokladu v tomto roce hodnotu 500 000 Kč, právo schvalovat rozpočtová opatření. 

Dále doprovodné usnesení o závazných ukazatelích:  

ZM schvaluje závazné ukazatele rozpočtu, kterými jsou: výše běžných výdajů, výše kapitálových 

výdajů, výše příspěvku zřízeným příspěvkovým organizacím, výše výdajů na plnění sociálního 

fondu (823.000 Kč). 

Přiložen návrh rozpisu rozpočtu a seznam investic. 

ORG PAR POL Výdaje Název 0 2212 6121 70 000 DPS Komunikace k č.p.1046-70 000 0 2212 

6130 50 000 MK-výkup pozemků 0 2219 6121 3 570 000 Parkov. sídliště nad MŠ-realizace 2 800 

000, DPS chodník od Sídl. po Klestila 200 000, DPS parkov. pod COOP Sídliště 200 000, DPS 

Lávka a chodník Rožnovská ul.-Tesco 320 000, DPS parkovací plocha u COOP Horní konec 50 

000, 0 2219 6130 50 000 Chodníky-výkup pozemků 0 2221 6122 150 000 Nabíječka elmobilů u 

Klubu 0 2310 6121 5 950 000 Vodovod Čertoryje a Pod Javorníkem-realizace 5 800 000, PS 

Zeman 150 000, 0 2321 6121 560 000 Zeman PS, DPS kanal.na ul. V. Procházky 300 000 0 2412 

6121 1 000 000 Telev.kab.rozvod-investice 1 3111 6121 300 000 Investice MŠ 1 - venkovní žaluzie 

1 3113 6121 340 000 investice posuvná brána 2 3113 6121 0 ZŠ TGM - zahrada s venkovní 
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učebnou 0 3392 6121 18 500 000 Klub - investice 4 3412 6121 0 Pumptrack 0 3613 6121 1 400 

000 DPS Hasičská zbrojnice 600 000, DPS Rekonstrukce KD St. Zubří 800 000 0 3631 6121 0 VO 

Příčná - DPS 0 3635 6119 300 000 ÚP-změna 0 3636 6121 500 000 Participativní projekty 0 3639 

6130 50 000 Územní rozvoj výkup pozemků 0 3745 6121 1 000 000 Klidové centrum 0 6171 6121 

300 000 Místní správa - investice-klimatizace zasedačka + V. Zeman + místostarostka 

Diskuse: 
Starosta: informuje ZM o mikroregionu, kdy se zvedá poplatek za občana ze 120 na 150 korun, 
služby, které jsou mimo náš dosah budou max. 10 %. Soupis občanů dostáváme. 
Pan Masařík: můžeme komentovat veškeré položky investic. 
Pan Janošek: komentuje investice, tak, jak byly navrženy. 
Pan Krupa J.: já bych jen připomenul, že parkovací místa u školky – je jich dost. Já bych navrhoval 
spíše zbourat tu bývalou restauraci Lindu. Těch parkovacích míst je dost. Příjezdová cesta by byla 
vhodnější. 
Pan Janošek: to se udělá najednou, rozšíření cesty i nová parkovací místa. 
Starosta: podnět od rodičů máme, aby tam bylo více míst. 
Pan Masařík: udělejte si průzkum, jestli je to opravdu nutné, tam dělat parkoviště. 
Pan Randus: lávka k Tescu, kde to přesně bude? 
Starosta: tam kde nám to dovolí. Dokumentací to zjistíme, přesně to ještě nevíme. 
Pan Zeman: navrhuje odsunout investici parkoviště u školky na rok 2025 a navrhuje investovat do 
zálivu u ZŠ TGM.  
Pan Randus: kolik nás to bude stát to klidové centrum, když bude dotace? 
Starosta: pokud bude dotace, tak kolem 5 milionů Kč. 
Pan Randus: nebylo by vhodnější řešit bezpečnost u školy? 
Starosta: jedná se o částku cca 12 mil. Kč, čekáme na nějakou dotaci. 
Pan Masařík: můžete říct ty zásadní opravy, které se plánují? 
Starosta: Fabianova vila, a další. 
Pan Holiš: máme v plánu Fabiánova vila, RM se tímto zabývala, tento prostor se nebude prodávat, 
ale chceme ho pronajmout, vejde se tam 5 nájemníků. V havarijním stavu je kotelna, klempířské 
prvky se musí opravit, špatná kanalizace, plánujeme v některém v tom prostoru archiv úřadu – 
výstavby. 
Starosta: zájemci jsou.  
Pan Masařík: narostou nám energie? 
Starosta: k nárůstu došlo za teplo. 
Pan Holiš: největší položka je opravdu za teplo.  
Pan Randus: o co se jedná o nárůst v této položce? 
Starosta: právník, IT pracovník. 

9. Diskuze 
Střelnice, motokros, městský rozhlas 
Pan Měrka (občan): informuje o části obyvatel, která je zasažena, jak střelnicí, tak motokrosem, 
tak městským rozhlasem. V zájmu obce by mělo být dodržovat zákony, oslovil jsem pár občanů. 
Očekával jsem však větší počet podpisů.  
120 lidí jsem oslovil a jen 12 lidí mi to podepsalo. Dotazy jsem použil jen v ulici Převrátí,  
Starosta: bavili jsme se zastupiteli, že na pracovním jednání toto probereme po novém roce.  
Tajemník: my jsme vám z dobré vůle odpověděli na §106 a domluvil jsem vám tady to vystoupení. 
Další postup vám bude sdělen. 
Komunikace - Nádražní  
Pan Zeman: nedostal jsem odpověď, na kterou jsem čekal, tak by mohla zaznít veřejně. O které 
firmy se tedy jedná, které se zúčastnily výběrového řízení? 
Starosta: nic veřejně říkat nebudeme. Jak bylo sděleno informace u pana Palackého. 
Převod hosp. majetku - harmonogram 
Pan Masařík: převod hospodářského majetku, jaký je stav? 
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Starosta: mikroregion schválil dokumenty, ty kroky zatím bohužel nemáme. Harmonogram 
nemáme, až ho budeme mít, poskytnu ho. VaK je připraven přijmout náš majetek. Měli bychom mít 
nárok na místo v představenstvu.  
Schůzka s občany – Horní konec 
Starosta: já to sepíšu a zveřejním.  
ÚKOL: starosta sepsat a zveřejnit náměty schůzky s občany na Horním konci. 
Člen komise 
Pan Holiš M., já jsem navrhoval rozšíření KRM, o jednu osobu z Horního konce, doteď se nestalo, 
já bych chtěl znovu požádat, aby tam ten člověk byl. 
Pan Zeman: co se týká nového člena, zatím se toto nestalo, řešili jsme plán investic a bude zde 
přednesen návrh na rozšíření komise.  
 
Výběrové řízení – Sídliště-chodníky 
Pan Masařík: Sídliště – chodníky – v červnu se ptal občan města, proč nebyla oslovena firma 
Cobbler, co vás k tomu vedlo? 
Starosta: RM schvaluje již podané nabídky. Oficiálně nevím, proč nebyla oslovena tato firma. Mohli 
se přihlásit i sami.  
Pan Janošek: oslovujeme firmy, které známe, Cobbler v minulosti pro město nedělal chodníky. 
Záměr v tom nebyl. Firmy se vybírají z okolí. Firmy si to hlídají samy a kdyby měly zájem, tak se 
přihlásí. 
Facebook 
Pan Masařík: neodpovídáte občanům na Facebooku, proč? 
Starosta: já jsem administrátor. Ale není to v mé kapacitě odpovídat na všechno. 
Programová podpora - diskuse 
Pan Masařík: programová podpora, tak jak to dnes vypadalo, ty hádky, myslel jsem, že je vůle toto 
změnit. Výsledek je takový, že k žádnému předjednání nedošlo. Dnes jsme mohli mít hotovo za 10 
minut. Výsledek jste viděli.  
Starosta: připraveno je to dobře. Vždyť když to nebude fungovat, můžeme to změnit. 
Parkoviště u školky 
Pan Krupa R.: parkoviště u školky, díval jsem se teď na mapu a parkoviště je tam opravdu plné. 
Starosta: já se pobavím s ředitelkou ze školky i s lidmi, co tam bydlí a dám vám vědět, jaká je tam 
ta situace. 
Poštovní ulice 
Pan Janků: propadá se cesta, běžte se tam podívat.  
Pan Janošek: prověřím to. 
Rozšíření hřbitova 
Pan Janků: Rozšíření hřbitova, není vhodné to dále odkládat. Je to nutnost. Tak to udělejte na 
etapy. 
Starosta: souhlasím, ale rozfázování není možné. Částka je kolem 8 milionů, musí se to udělat 
najednou. 
 
10. Závěr 
Starosta: děkuji všem, kteří se zúčastnili dnešního ZM.  Další ZM je plánováno na prosinec 2023. 
 
V Zubří dne 23.11.2023 
 
Zapsala:        Ing. Michaela Wrobelová 
 
 
Ověřili:           Ing. Zdeněk Masařík 
 
                      
                      Mgr. Jana Mikulenková 
 
Četl:               Aleš Měrka 


